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Több ezermilliárdnyi euró ömlene Magyarországra, ha a kormány nem a „migránsozással”
foglalkozna, hanem az európai pénzpiac hazai hálózatának kiépítésén fáradozna. Érdekeinket
ugyanis nem a Brüsszel ellen folytatott háborúskodás szolgálja, hanem az, ha részesei lennénk
az európai tőkepiac és bankunió létrehozásának, ami végre komoly esélyt teremtene a gyors
felzárkózásra – állítja Csaba László, a CEU és a Corvinus Egyetem professzora. A közgazdász
legújabb könyvében (Gazdaság – válság – világ) arra keresi a választ, hogy az elmúlt években a
rendszerváltoztató országok közül egyesek miért tudtak, mások viszont – köztük Magyarország
– miért képtelenek felzárkózni a Nyugathoz, s miért maradunk el a szomszédos országoktól is.
Csaba László, az Orbán-kormány egykori tanácsadója először lapunknak nyilatkozik korábbi
szerepéről. Mint mondja: „hinni akartuk, hogy csak jobb lehet, miközben már rosszabb volt.”


